
U sportskoj dvorani Arena u Varaždinu otvoreni 26. Međunarodni sajam 

lova, ribolova, prirode i turizma

06.10.2023.

U varaždinskoj sportskoj dvorani Arena otvoreni je 26. Međunarodni sajam Priroda, lov, 

ribolov, turizam koji je okupio veliki broj izlagača koji će posjetiteljima ponuditi opremu za 

lov i ribolov, a i najmlađi će moći vidjeti sadržaje i atrakcije vezane za prirodu.

Otvorenju su nazočili i župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, zamjenik 

gradonačelnika Grada Varaždina Miroslav Marković,  ravnateljica Uprave šumarstva, 

lovstva i drvne industrije Renata Ojurović, župan Koprivničko-križevačke županije Darko 

Koren, a obzirom da je Vukovarsko-srijemska županija partner ovogodišnjeg sajma, sajam 

je otvorio župan Vukovarsko-srijemske županije Damir Dekanić.

Maja Šimenc, iz tvrtke Vall 042, je istaknula kako su na sajmu prisutni izlagači iz Hrvatske, 

Slovenije, Mađarske, Slovačke.



-Nudi se bogata oprema za lov primarno, boravak u prirodi, ribolov, tu su nam obiteljska 

poljoprivredna gospodarstva, domaći proizvodi iz naše, ali i Vukovarsko-srijemske županije

koja nam je ove godine partner županija. Uz razne sadržaje i izložbe, svatko može naći 

nešto za sebe.

Ovaj sajam ima tradiciju dugačku 26 godina, predstavlja se i taj turistički dio, lovni i 

ribolovni, ali i turističke zajednice predstavljaju svoju turističku ponudu i to nas veseli-rekla 

je Šimenc.

Zamjenik gradonačelnika Marković obećao je daljnju podršku organizaciji Sajma.

-Kao pokrovitelji Sajma, ali i kao najbolji grad za gospodarstvo u Republici Hrvatskoj drago

nam je da se po 26. put održava ovaj sajam. Želimo održivo gospodarenje i s našim 

prirodnim resursima, tu su naši lovci, ribolovci, koji trebaju biti važan kotačić u tom 

održivom turizmu. Naravno da želimo da svi naši obrtnici, OPG-ovi na ovom Sajmu 

naprave dobar posao, želimo dobrodošlicu kolegama iz Vukovarsko-srijemske županije 

koji su partner sajmu i ono što je najbitnije suočeni smo s mnogim izazovima. Naime, 

Europska unija ide u Zelenu tranziciju koja želi da se s onim najvrjednijim resursima, a to 

su priroda, šume, vode, zaista vodi briga i mi to kao grad radimo. Radimo na projektima, 

zajedno sa svima i nadam se da ćemo u tom smjeru ići i dalje- rekao je Marković.

Župan Stričak je rekao kako je sajam prilika da se naglas ičime to Varaždinska županija 

raspolaže.

-26. sajam je prilika da naglasimo čime to Varaždinska županija raspolaže, a osim što je 

gospodarski jedna od najrazvijenijih, bitno je za naglasiti da 43 posto površine Varaždinske

županije čine šume, što je jedan veliki prirodni resurs. Tu se nalaze i tri planine – Kalnik, 

Ivanščica, Ravna Gora, četiri rijeke – Drava, Lonja, Plitvica i Bednja. Sve to su prirodne 

ljepote i dobra koje je potrebno štititi, čuvati, njegovati, a upravo naši lovci i ribiči su ti koji 

poznaju svaki kutak te naše prelijepe županije i koji vode brigu prvenstveno o zaštiti i 

očuvanju tih staništa, a tek potom o zaštiti onog za što su registrirani. To je prilika da 

naglasimo naše vrijedne OPG-ove, čime se sve bave, što proizvode i čime naše županija 

obiluje,. Čestitam svima koji su se uključili u ovaj Sajam i naravno da će županija i dalje 

pratiti njihov rad- zaključio je župan Stričak..



Župan Dekanić otvorio je sajam te zahvalio svim izlagačima na odazivu.

-Drago mi je da sam imao priliku sudjelovati i otvoriti 26. sajam, poveznice su duboke i 

daleke, vežu nas još od Domovinskog rata kada su Varaždinci bili jedna velika snaga koja 

je branila Vukovarsko-srijemsku županiju i tada su Varaždinci podnijeli veliku žrtvu. Ovom 

prilikom se zahvaljujem cijelom varaždinskom kraju i svim ljudima koji su bili na ratištu u 

tom trenutku. Nakon tih događanja gospodarstvo nastavlja rasti, dolaze sve one stvari koji 

su bitne za ugodniji život čovjeka. U tome možemo puno naučiti od Varaždinske županije 

koja je na razini Hrvatske jedna od najprosperitetnijih županija. Upravo to i želimo da naše 

sudjelovanje na Sajmu produbi naše partnerstvo jer imamo veliki broj žitelja naše županije 

koji rado dolaze na Sajam u Varaždin. Došli smo vidjeti što se novoga nalazi na tržištu, u 

kojem smjeru idu marketinške akcije, pa ćemo ponešto naučiti, primijeniti, a nadam se i 

prestići- rekao je župan Dekanić.

Prisutnima su se obratili i predsjednik Hrvatskog lovačkog saveza Ivica Budor te Vladimir 

Sever, predsjednik Hrvatskog sportskog ribolovnog saveza koji su naglasili kako je u 

Varaždinu uvijek lijepo i ugodno, a sajam je bio prilika i za održavanje sjednice Izvršnog 

odbora Hrvatskog lovačkog Saveza pa su tako članovi u okviru sjednice u Županijskoj 

palači obišli i Centar za posjetitelje, a domaćini su im bili predsjednik Lovačkog saveza 

Varaždinske županije Goran Kaniški i direktor Turističke zajednice Varaždinske županije 

Goran Mališ.




























